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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
11. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. április 19-én 
               megtartott nyilvános rendkívüli testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Hasznosi 
Norbert, Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a rendkívüli testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőinek Komáromi Tibor alpolgármestert és Majer 
Zsuzsanna képviselőt egyhangúlag elfogadják. 
 
A képviselő-testület a rendkívüli ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így a rendkívüli 
ülés napirendje a következőképpen alakul: 
 
 
N a p i r e n d: 
1./ Palotási Kertbarát Egyesület 2015. évi önkormányzati támogatás elszámolása 
2./ NADI Alapítvány támogatási kérelme 
3./ Százszázalékos Önkormányzatok Klubjához való csatlakozás. 
4./ Egyebek: 
 a.) Megyei Értéktárra javaslattétel 

b.) Bujáki patak pályázat 
c.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
d.) Palotás, Mikszáth út 61. szám alatti lakóház ügye 
e.) Tóparti területek rendezése 

 
 
 
I. NAPIREND: 
 
 

Palotási Kertbarát Egyesület 2015. évi önkormányzati támogatás elszámolása 
 

Szabó Mihály polgármester: A Kertbarát Egyesület felhívásra becsatolta az elszámolást az 
előző évi civil támogatás felhasználásáról, javaslom az elfogadását.  
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
az elszámolás elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja az elszámolást és az alábbi határozatot hozza: 

 
 
 

65/2016.(IV.19.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Kertbarát Egyesület 
részére 2015. évben nyújtott támogatásról szóló elszámolást a csatolt melléklet szerinti 
tartalommal elfogadja. 

 
 
II. NAPIREND: 
 

NADI Alapítvány támogatási kérelme 
(kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A NADI Alapítvány a Jahn Ferenc dél-pesti Kórház 
igazgatóságával karöltve mindent megtesz a betegek és az intézmény számára, minél több 
támogatást nyújthasson, nehéz helyzetük megkönnyítése, javítása érdekében. Sürgős 
beszerzésre váró ápolási eszközökkel kívánják a kórházat támogatni, hogy megkönnyíthessék 
kilátástalan helyzetüket! Jelen megkeresésük másik oka a Nagy Imre Általános Iskolában 
tanuló 27 autista és 25 halmozottan hátrányos gyermek és családjuk megsegítése a cél. Az 
Alapítványunk lehetőségeihez mérten segíteni kíván ezen gyermekek és családjuk helyzetének 
megkönnyítésében az iskola hathatós közreműködésével. A döntésünk általában az, hogy, ha 
támogatunk valakit, akkor elsősorban a helyieket, palotásiakat szerencsés támogatni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Én szívem szerint támogatnám valamilyen minimális 
összeggel. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a kérelem támogatását. 
 
A képviselő-testület 1 igen, 5 nem szavazattal nem támogatja a kérelmet és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

66/2016.(IV.19.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jahn Ferenc dél-pesti Kórház 
támogatási kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 

 
III. NAPIREND: 
 

Százszázalékos Önkormányzatok Klubjához való csatlakozás 
 
Szabó Mihály polgármester: Az Üvegfalu programhoz való csatlakozás tájékoztatóját 
megnéztük, ez arról szól, amit egyébként is feltöltünk a honlapra, vannak kötelező érvényű 
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dolgok is. Nem tudom kell-e nekünk pluszba jelentkezni egy ilyen programhoz, az e-
Demokrácia Műhely Egyesület és a Pázmánd Község Önkormányzata vállalja, hogy a 
közérdekű adatok teljes körű közzétételével tökéletesen átláthatóvá teszik a gazdálkodásukat és 
működésüket. Ezeket mi megtesszük a jogszabályi előírásoknak megfelelően, külön a nekik 
való megküldést és az ehhez való csatlakozást nem tartom szükségesnek. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Nem kell nekik megküldeni, ez csak arról szól, hogy az 
önkormányzatok átláthatóvá teszik magukat, mindent feltesznek a honlapra. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Azért ez nagy dolgot nem jelent, így is fel kell tenni a 
honlapra. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Van egy külön felület, ahová ismételten tölteni kell adatokat, a 
palotas.hu honlapon a jogszabályban meghatározott, kötelezően közzéteendő közérdekű adat 
fenn van, ugyanígy az NJT-n keresztül valamennyi korábbi zárszámadási és költségvetési 
rendeletünk is elérhető, tehát a törvényi kötelezettségünknek eleget teszünk. Ezt előző évben a 
Kormányhivatal vizsgálta is nálunk. 
 
Szabó Mihály polgármester: Én úgy gondolom, amit törvény előír, azt teljesítjük, nem tartom 
fontosnak, hogy ebbe a klubba is tartozzunk. Ha az lenne, mint ahogy írják, hogy az 
önkormányzatok fele nem tesz eleget a kötelező feladatának és erre felhívja a figyelmet külön, 
úgy gondolom, azok az önkormányzatokra vonatkozik és valószínűleg a törvényesség fel is 
hívja a figyelmüket, mivel ez törvényi előírás. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Itt nem az a lényeg, hogy a klubhoz csatlakozzunk, hanem 
az, hogy ha egyetértünk ezzel az elvvel, hogy teljesen átláthatóvá tegyük az önkormányzat 
működését, akkor nyilvánosságra hozzuk az adatokat. 
 
Szabó Mihály polgármester: A nyilvános, kötelező adatokat feltöltjük, nekem az a 
véleményem, hogy nem biztos, hogy célszerű mindenhová csatlakozni, de, ha a testületnek az a 
véleménye, hogy csatlakozzunk, akkor legyen. 
 
Uhrin János képviselő: Átnéztem a tájékoztatót, klubtag lehet az az önkormányzat, aki 
vállalja, hogy 2016 végéig honlapján közzéteszi a törvényekben előírt közérdekű adatokat. Ez 
nekünk megvan, akkor ők ugyanezeket az adatokat fogják feldolgozni, nekem is az a 
véleményem, hogy felesleges két helyre feltölteni. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A palotas.hu honlapon, külön a bal oldalon van kifejezetten egy 
közérdekű adatok fül, ahol az infotörvényben meghatározott kötelező gazdálkodási, 
személyzeti, szervezeti, működési adatok fenn vannak. Ez jogszabály alapján kötelező is, azon 
kevés önkormányzat közé tartozunk, ahol valóban fenn van, azon túl, hogy a törvényi 
kötelezettségnek eleget teszünk, én további feladatokat nem adnék a köztisztviselőknek, hogy 
ezeket az adatokat még máshová is szolgáltassák. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Sokkal részletesebb és több adat, mint ami nekünk fenn van a 
honlapunkon, ami még áláthatóbbá tenné az önkormányzat működését, én úgy vettem ki 
belőle. Egyébként a megyéről van jelzés, hogy hiányos a honlapunk, sokkal alaposabb és 
részletesebb szokott lenni, mind a programokról, akár a képes feltöltés, akár beszámolók. 
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dr. Tóth Gabriella jegyző: A palotas.hu honlaphoz tartozik egy domain szolgáltatás, amely 
egy meghatározott tárhelyet foglal magába, tehát a meghatározott tárhelyet nem léphetjük túl. 
A képek helyet foglalnak, természetesen lehet új szerződést kötni magasabb áron a 
tárhelyszolgáltatásra, hiszen minden évben ezt hosszabbítani szükséges.  
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Ahogy megszokták eddig is bőségesen volt Palotásról anyag, 
minden rendezvényről. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Programokkal kapcsolatban, amit a Művelődési Ház továbbít, 
azok feltöltésre kerülnek, a civil szervezetek aktualizálása is folyamatban van. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Szerintem nem egyformán értelmezzük ezt az Üvegfalut, én 
nem így értelmezem, én teljes átláthatóságot értek ez alatt. 
 
A testületi ülésre megérkezik Almási Lajos, így a képviselők száma 7 főre módosul. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Én plusz munkát tényleg nem akarok, mert itt elhangzott, 
hogy a kötelező fenn van, de magával az elvvel én is egyetértek. 
 
Szabó Mihály polgármester: Egyetértünk mi is, azért tesszük fel a jogszabályi előírásoknak 
megfelelően, tehát nincs semmi titok. Természetesen, ha a testület meghatároz egyéb plusz 
dolgokat, akkor azokat is feltesszük. De plusz ezért egy klubtagnak lenni és plusz munkát 
bevállalni nem lenne célszerű.  
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a klubhoz való csatlakozást. 
 
A képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodással elfogadja a klubhoz való 
csatlakozást, és az alábbi határozatot hozza: 
 

67/2016.(IV.19.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az eDemokrácia Műhely Egyesület 
és Pázmánd Község Önkormányzata kezdeményezéseként megalakult Százszázalékos 
Önkormányzatok Klubjához csatlakozik. 

 
 
Egyebek: 
 
a.) Megyei Értéktárra javaslattétel 
 
Szabó Mihály polgármester: Az elmúlt évben a testület foglalkozott azzal, hogy a Megyei 
Értéktárba javasoljunk, elhangzott magánszemélyek neve is, viszont akkor nem volt lehetőség 
arra, hogy magánszemélyek bekerüljenek. Most viszont kértek javaslatot, úgy gondoltam, hogy 
érvényes testületi döntéssel rendelkezünk, így Kerti Esztert és Ambrus Józsefet a Nógrád 
Megyei Értéktárba való felvételre javasoltam. Megküldtük a javaslatot a Nógrád Megyei 
Értéktár Bizottság részére. A jövőre vonatkozóan, ha még bármi ilyen javaslat van, akkor 
azokat jelezzétek felém és továbbítjuk. 
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b.) Bujáki patak pályázat 
 
Szabó Mihály polgármester: A Települési Környezetvédelmi Infrastruktúra Fejlesztések, a 
Bujáki-patakra vonatkozóan a pályázattal kapcsolatban a Megyei Önkormányzattal egy 
konzorciumi szerződés került megkötésre. A projektmenedzseri feladatokat 2,5% erejéig 
Nógrád Megye Önkormányzata fogja elvégezni, a szerződést azonnal meg kellett kötni, április 
18-án ez a pályázat benyújtásra is került. 
 
c.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: Több esetben voltam Héhalomban a Művelődési Ház 
vagyonmegosztásával kapcsolatban, jelenleg a Böllérfesztivál miatt felfüggesztésre került. 
Polgármester úr jelezte, hogy jövő hét folyamán már nyugodtabb körülmények között tudunk 
beszélni róla. Jelenleg az az álláspont, hogy állapodjunk meg, részükről is mindenképpen. 
Jeleztem, hogy a 20 millió forinttól, az összérték 29%-ától valamilyen módon el kell mozdulni, 
mert vannak olyan részegységek az épületben, amelyek Palotás Önkormányzat tulajdonát 
képezik, ezzel Polgármester Úr egyetértett, bízom benne, hogy a következő tárgyaláson már 
előbbre fogunk jutni. 
 
d.) Palotás, Mikszáth út 61. szám alatti lakóház ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: A Mikszáth út 61. szám alatti ingatlan értékbecslésére 
megkértem egy szakértőt, az írásos véleményt elküldte részünkre, amit a bizottság részére 
eljuttatok előzetes előkészítésre. A szakértő az ingatlan értékét 800.000.-Ft-ban határozta meg, 
telekkel együtt. 
 
e.) Tóparti területek rendezése 
 
Szabó Mihály polgármester: A tóparti területen a felajánlott ingatlanok szerződéskötése 
folyamatban van, az ügyvéd úr folyamatosan készíti ezeket, majd ezután következnek a 
földhivatali tulajdonjog bejegyzések. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Melyik ingatlanokról van szó? 
 
Szabó Mihály polgármester: Ha  a végére érünk egy kimutatást fogunk készíteni és térképen 
megnézzük ezeket a területeket. Ezek azok a területek, melyek tulajdonosait felszólítottuk a 
karbantartásra, aki nem vállalta a rendbetételt, azok közül sokan felajánlották az önkormányzat 
részére, és vannak akik kitakarították, így sokkal rendezettebb lett a terület. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Beszélgettünk már korábban arról, hogy a gát alatti 
területtel kapcsolatban én is segítek kigyűjteni a tulajdonosokat. Annyira jön fel a bozót, mi 
elkezdtük takarítani, de nem sok értelme lesz, ha a tulajdonosok nem tesznek semmit. Annyit 
tudok, hogy azokat a területeket meg szeretnék osztani, mert osztatlan közös tulajdonban 
vannak. Egyszer rendbe kellene tenni, utána sokkal könnyebb lenne karbantartani et a területet 
is.  
 
Szabó Mihály polgármester: Elküldtük a felszólításokat részükre is, várjuk, hogy történik-e 
valami, ha nem akkor ismételt felszólítást fogunk küldeni, valamilyen módon valóban rendezni 
kell. 
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Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester: - Kulturális közfoglalkoztatásra ebben az évben is lehetőség 
nyílt a Nemzeti Művelődési Intézet Nógrád Megyei Irodája foglalkoztat, alkalmaz 
személyeket, nekünk annyi a feladatunk, hogy helyet biztosítsunk és feladatot adjunk részükre. 
Nagyon hasznosak ezek a foglalkoztatások, mert olyan feladatok ellátásra kerülnek, melyekre 
hosszabb ideje elmaradtak időhiány miatt. A Művelődési Házban és a Palotás Ifjúságáért 
Alapítványnál 2-2 főt, illetve az Önkormányzatnál 4 főt foglalkoztatnak 2017. február 28-ig. 
- Közmunka program keretében 11 főt tudunk alkalmazni, nagyon sok lehetőség igazán nincs, 
egyeztettem a Munkaügyi Központtal, nem nagyon van palotási munkanélküli a központban 
bejelentkezve. Az elmúlt időszakban a 11 fő közmunkásból 2 fő munkaviszonya megszűnt, 
amit 2 fővel pótoltunk is. 
- Általános Iskola Igazgatója levelet küldött, a nevelőtestület nevében szeretné megköszönni a 
felszerelésre került vízmelegítőt, mellyel komfortosabbá váltak mindennapjaik. 
- Az elmúlt időszakban sor került egy állampolgári esküre, Pintyeová Erika tette le a magyar 
állampolgársági esküjét. 
- A héhalmi önkormányzat megkért, hogy a tűzoltószertárhoz téglajegyeket értékesítsünk, hogy 
ebből a szertár minél előbb megépülhessen, 500.-Ft értékű téglajegyek vannak. 
- Felvetődött régebben, hogy tájház vásárlása jó lenne, ha valamilyen pályázat lenne erre. 
Egyenlőre pályázat nem került kiírásra, de kérem a testülettől, hogy gondolkodjunk olyan 
lakóházban, amely megfelelő lenne tájház kialakítására, jó lenne az értékeinket megfelelő 
helyen elhelyezni. 
A képviselő-testület a Szpisják Pál tulajdonában lévő Palotás, Rákóczi út 23. szám alatti 
épületet javasolja polgármester úr általi megtekintésre, felülvizsgálatra. 
- Intézmények látogatásának időpontjára kérek javaslatokat. 
- „Palotás Községért” és „Palotás Község Szolgálatáért” kitüntetési javaslatok leadására április 
30-ig van lehetőség. 
- 1200 rózsatő lett a településen elültetve, bízom benne, hogy a nagy része be fog állni, 
folyamatosan gondoskodunk az ápolásukról. 
- Az orvosi rendelőnél a gázvezeték rendbe lett téve, viszont a közel 40 éves bojler elromlott, 
így ki kellett cseréltetni a lakásrészben. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Az orvosi rendelő előtt a járda mikor lesz helyreállítva? 
 
Szabó Mihály polgármester: Most még egy kicsit tömörödni kell, de rövid időn belül el kell 
végezni a helyreállítást. 
- A szennyvízcsatorna beruházás utáni helyreállítási munkákkal kapcsolatban a hibákról 
készült listát mai napon egyeztettük, továbbítjuk a Penta Kft. részére, április 30-ig van határidő 
a rendezésre. 
- Játszóterek ellenőrzése lesz a közeljövőben, óvodában és a közterületeken is, az időszakos 
vizsgálatot valószínűleg majd meg kell rendelni, még folynak az egyeztetések. Kötelező 
szabályok vannak erre vonatkozóan, hogy az ellenőrzéseket bizonyos időszakonként el kell 
végezni. 
- Az összevezetett eboltás április 16-án elmaradt az ebzárlat miatt, május 14-én lesz a 
településen megtartva. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság 
május 2-ára tervezi az ülés összehívását, az anyagok előtte kiküldésre kerülnek. 
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Szabó Mihály polgármester: - Csütörtökön lesz a Silvestris Kft. illóolaj lepárló üzem 
bemutatója Szarvasgedén, meghívókat kiküldtük. Az üzem építése elindul Szarvasgedén, azok 
számára akik nagyobb területen gazdálkodnak, lehetőséget biztosítanak arra, hogy 
gyógynövényeket termesszenek, melyet felvásárolnának a későbbiekben. 
- A képviselő-testületnek el kellene dönteni végérvényesen, hogy a munkahelyteremtéssel 
foglalkozzunk-e, a Pomodor Kft. részére tudunk-e területet biztosítani. Javaslom, hogy 
következő testületi ülésen tárgyaljunk róla. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Az új orvosi rendelőbe mikor történik a költözés? Már nincs 
fűtési szezon, már augusztusban átadásra került az épület, azóta is üresen áll. 
 
Szabó Mihály polgármester: December 29-én kaptuk meg a használatbavételi engedélyt, 
doktor úr kérte, hogy a fűtési szezon végéig ne történjen meg a költözés. Döntöttünk abban, 
hogy a védőnői szolgálat is átköltözik, lehet az lenne szerencsés, ha egy időben költöznének át. 
A védőnői szolgálathoz van lehetőség bútorbeszerzésre, megrendeltük az íróasztalt, kartonozót, 
az új orvosi rendelőbe megérkeztek az új fektetőágyak, doktor úr mondta, hogy jó lenne 
műszereket is beszerezni, ebben döntenünk kell, hogy mi mit vállalunk be. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Az orvosi ügyelettel kapcsolatban szeretnék jelzést tenni. Én 
is tapasztaltam sajnos saját káromon, illetve már hallottam több embertől is, hogy nem igazán 
színvonalas az ellátás. Úgy gondolom az ügyeletet ellátó orvos öltözete és modora sem volt 
megfelelő, és nemcsak egy orvosra hallottam panaszt. Nem tudom mennyire van ebbe 
beleszólásunk? 
 
Szabó Mihály polgármester: Köszönöm a jelzést, természetesen jelezni fogom az ügyeleti  
ellátást vezető Juhász doktor részére a panaszt. 
 
Alpolgármester feladatköri leírása 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A közmunkaprogramra vonatkozó javaslatok a tárgyi 
lehetőségek figyelembe vételével, mikorra vonatkozik? 
 
Szabó Mihály polgármester: Az egy évben egyszer van általában, amikor ki van írva aktuális 
pályázat. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Nem rosszindulatból, amit tudok elvégzek, de le van írva, 
hogy közmunkások munkájának irányítása, közfoglalkozási feladatok meghatározása hétfő és 
csütörtöki napokon munkakezdéskor kiadja a munkát a közfoglalkoztatottak részére, 
napközben 1-2 alkalommal ellenőrzi munkájukat, én konkrétan naphoz kötjük, akkor nem írom 
alá, mert nem biztos, hogy én be tudom ezt vállalni, mert nekem is lehet más feladatom is, nem 
biztos, hogy minden hétfőn és csütörtökön meg tudom oldani. Nem szeretném, ha ebből gond 
lenne. 
 
Szabó Mihály polgármester: Ezt rugalmasan meg tudjuk oldani. Én azt kérem mindenkitől, 
hogy ha látják a közmunkásokat, hogy nem dolgoznak, nyugodtan rájuk lehet szólni, fel lehet 
hívni a figyelmüket. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Nem le akarom tenni magamról a feladatot, a 
közfoglalkoztatottak irányításával kapcsolatban, de javasolnám, hogy itt fel van véve egy 
irányító személy, olyat kell megbízni, aki rendszeresen ott van velük, ezeket javítsuk ki, mert 



 9 

így nem biztos, hogy tudom vállalni. Ne legyen a nap meghatározva, hanem úgy legyen benne, 
hogy alkalmanként. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Bocsánat, de ezt szavazta meg a testület előző testületi ülésen.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A testület lehet, hogy megszavazta, de én már most 
előzetesen elmondom, hogy lehet, hogy lesz olyan hét, amikor egy alkalommal se, vagy csak 
egy alkalommal tudok bejönni, előre nem tudom megmondani. Ne utólag legyen ebből 
probléma, olyat nem szeretnék bevállalni úgy, hogy a testület meghatározza, hogy én nem 
tudok teljesíteni.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester a feladatköri leírását aláírta. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Szabó Mihály polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét, a rendkívüli testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                    polgármester                                                                    jegyző  
 
 
 
    Komáromi Tibor sk      Majer Zsuzsanna sk 
       alpolgármester                         képviselő 
     jegyzőkönyv-hitelesítők 


